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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 21. juni 2011
stillet følgende spørgsmål nr. 468 (Alm. del) som hermed besvares. Spørgsmålet er 
stillet efter ønske fra Benny Engelbrecht (S).

Spørgsmål 468:

”Ministeren bedes kommentere artiklen i dagbladet 24Timer den 21. juni 2011:
"’Frisk fra egen slagter’ er optøet industri-kød".”

Svar:
Jeg er helt enig i, at de eksempler på mærkning, der beskrives i artiklen, ikke lever op til 
de gældende regler på området.

Jeg har noteret mig, at virksomheden har erkendt, at den har begået en fejl med sin 
markedsføring, og at virksomheden vil rette op på forholdet. 

Jeg har i den forbindelse bedt Fødevarestyrelsen om at følge op i forhold til 
virksomheden og herunder sikre, at den vildledende markedsføring er ophørt. 
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